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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:847 Besked om stöd till bostadsbyggande i norra Sverige

Bostadsbyggandet är på en låg nivå, långt under Boverkets bedömning av 
behovet av bostadsbyggande. Samtidigt är arbetslösheten i landet och i 
byggsektorn hög. Åtgärder för att öka bostadsbyggandet och att höja 
sysselsättningen i bostadsbyggnadssektorn framstår som synnerligen angelägna.

I statsbudgeten för 2025 ökades anslaget 1:1 Bostadspolitisk utveckling med 10 
000 000 kronor för att finansiera subventionerade avgifter avseende 
garantigivning inom det bostadspolitiska området. Av samma anledning 
beräknades anslaget öka med 20 000 000 kronor per år 2026–2032.

För att därtill stödja den gröna omställningen och bostadspolitisk utveckling i 
norra Sverige ökades samma anslag med 140 000 000 kronor ytterligare 2025. 
Av samma anledning beräknades anslaget öka med 380 000 000 kronor 2026 
och med 505 000 000 kronor per år 2027–2028.

Det har dock ännu inte meddelats några förordningar från regeringen om hur 
dessa anslag ska användas i praktiken.

Mot den bakgrunden vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

När kommer statsrådet och regeringen att presentera nödvändiga förordningar 
eller uppdrag för att anslaget för bostadspolitisk utveckling ska kunna 
användas? 

………………………………………

Markus Kallifatides (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-27
Besvaras senast
2025-03-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


